
www.nfunorge.org
Adresse:  NFU Oslo fylkeslag
Postboks 8954, Youngstorget

0028 0slo
E-post: oslofylkeslag@nfunorge.org

Telefon:22 39 60 51

Protokoll fra årsmøte tirsdag 18. mars 2025

Til stede: Fra styret: Lill Birkelund, Mona Olsen,  Kirsten Magnus, Olav Grimdalen jr.
ldunn Bøyum og Lars Petter Throndsen deltok fra styret. Antall medlemmer utenom
styret: 7.

Sted: Sagene Samfunnshus, Krist-ansandsgate 2, 0463 0slo

Tid:  kl.19:15 -20:30

Sak 1 :

Vedtak:

Vedtak:

Vedtak:

Vedtak:

Sak 2:

Konstituering

lnnkallingen er godkjent.

Valg av referent.

Pia Rjbsskog ble va[gt som referent.

Valg av to personer til å signere protokollen:

Audun Kleven og Thanh Thi Duong Kleven ble valgt til å signere
protokollen.

Valg av møteleder.

lvar Johansen ble valgt som møteleder.

Fylkeslagets årsmelding

Nestleder Mona Olsen orienterte:
Årsmeldingen forteller hvem som har siftet i styret, hvordan vi har
jobbet og hva vi har gjort.

Vi har hatt syv styremøter i 2024. Styret har jobbet målrettet mot
politikere og Oslo kommune. Vi har arrangert aktiviteter for
medlemmene som Hest er best og bading på Røabadet. Vi
samarbeider med Den Norske Turistforeningen. Det ble arrangert
julebord som vanlig og vi har gitt ut to nummer av Oslo for Alle.
Facebooksiden vår er oppdatert.

Styret har arrangert flere møter om «Eget hjem», og vi har forsøkt å
sette i gang samarbeidsgrupper som ser på muligheten for å bygge
egne borettslag. Vi har samarbeidet med Downs Syndrom Oslo om et
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medlemsmøte om pårørendesamarbeid, og vi har væri representerl i
referansegruppen til Os[o kommune om arbeidet med Oslostandarden
for pårørendesamarbeid.

En representant fra ftlkeslaget er med i SAFO Oslo. Styret har deltatt i
mange forskjellige råd og utvalg, vi har prøvd å holde oss orientert om
aktuelle ting som skjer og legger mye energi i å bidra der vi mener vår
stemme er viktig. Likepersonsarbeid er viktig for å støtte familier som
trenger det. Det har vær( en liten Økning i medlemsmassen.

Vedtak:

Sak 3:

Vedtak:

Sak 4:

Vedtak:

Sak 5:

Årsmeldingen for 2024 er vedtatt.

Regnskap for 2024

Frode Hauglin la frem regnskapet for 2024.

Laget hadde 325 873,1 i inntekter og 345 905,- i utgifter. Det gir et
underskudd på 20 032,-.

Revisorrapport ble lagt fram for årsmøtet.

Regnskapet er vedtatt. Styret er gitt ansvarsfrihet for regnskapet.

Styret tar til vurdering å benyfte regnskapsprggrammet som
ligger i Styreweb.

Budsjettforslag for 2025

Frode Hauglin la frem forslag til budsjett for 2025.

Det er ingen store endringer fra 2024 til 2025. Driftstilskuddet fra Oslo
kommune på kr 100 000,-har vi allerede fått, momskompensasjonen
kommer i slutten av desember og søknad er sendt til Røde kors
barnehjelpen for tilskudd til bading på Røabadet. Det er budsjettert
med ca. 360.000 i forventede inntekter og 393.000 i forventede
kostnader.

Styret foreslår en økning i styrehonoraret på 10.000, -kr i tilfelle eft av
styremedlemmene skal ta på seg en ekstra arbeidsoppgave.

Budsjettet er vedtaft.

Arbeidsprogram for 2025
Mona Olsen la frem arbeidsprogrammet.

Styret ønsker å ha kapasitet til å bruke vår stemme i politiske fora hvor
vi blir invitert. NFU er representert i 12 av bydelsrådene i Oslo.
Vi fokuserer på gode tjenester, CRPD, BPA, skole, arbeid og bolig.
Samarbeidet med andre foreninger som Downs Syndrom Oslo
fortsefter.
Målet er å arrangere et informasjonsmøte for medlemmene i løpet av
høsten, og tenke litt nytt om likepersonsarbeid. Sosiale aktiviteter som
ridning, bading, natursti og julebord fortsetter også. Det blir to utgaver
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Vedtak:

Sak 6:

Vedtak:

Sak 7:

Vedtak:

Sak 8:

Vedtak:

av Oslo for alle i 2025, og vi ønsker at lokallagene og medlemmene
sender inn forslag til jnnhold i .bladet.

Arbeidsprogrammet er vedtaft.

Saker fra styret:
Uttalelse om Oslostandarden for pårørendesamarbeid
Rett til arbeid eller dagaktivitet
Likeverdig rett til opplæring

Mona Olsen presenterte uttalelsene.
To er fra NFU sitt landsmøte i 2024, pluss en egen Cslo-sak:
Oslostandarden for pårørendesamarbeid.

Uttalelsen om Oslostandarden for pårørendesamarbeid er vedtatt
med endring: Ta bort brukerråd og kun beholde pårørenderåd.

Uttalelsen om Rett til arbeid eller dagaktivitet er vedtaft.

Uttalelsen om Likeverdig rett til opplæring er vedtatt.

Uttalelsene sendes til aktuelle byrådsavdelinger, ordfører og
legges ut på hjemmesiden og i våre sosiale medier.

Innsendte saker
lngen innsendte saker

Tatt til orientering

Valg

Styret:

Foreslåft kandidat Mette Årsland presenterte seg. Foreslåft kandidat
Marianne Eden trakk seg.

Styret i 2025 består av:

Leder: Mona Olsen, valgt for ett år
Styremedlem: Mette Årsland er valgt for to år.
Styremedlem: ldunh Bøyum, ikke på valg
Styremedlem: Kirsten Magnus, jkke på valg
Styremed[em: Olav Grimdalen jr., ikke på valg

VaraLmedlem: Lars-Petter Throhdsen, ikke på valg
Varamedlem: Sandra Thu Duong Kleven, valgt for to år

Frode Hauglin er valgt som økonomiansvarljg for ett år.

Knut Elvatun er valgt som revisor for ett år.

Lill Birkelund og Truls Thirud er valgt som valgkomite for ett år.

Styret får fullmakt til å supplere styret med flere styremedlemmer.
Styret konstituerer seg selv.
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Erfaringsutvalget:

Sandra Thu Duong Kleven er valgt som representant til
Erfaringsutvalget for to år.

Lars Petter Throndsen er valgt som vara til Erfaringsutvalget for
to år.
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